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Bäste radiovän – medlem i Södertörns Radioamatörer!

Juli gick snabbt förbi. Jag är i Bohuslän i mitt SM6-QTH i maidenheadlocator JO58 inte så långt från 
Lysekil. Där bor jag uppe på ett berg med milsvid utsikt och väldigt bra antennläge. Det är en mycket lägre 
störnivå än hemma i Tyresö och jag plockar nya DXCC- prefix på löpande band. Riktigt bra!

Jag hör några kommentarer om att det borde vara mer aktiviteter i klubbstugan under sommaren. Samtidigt 
är många bortresta; antingen utomlands eller på närmare håll i sommarstugor eller båtar så det är inte många 
kvar på ”hemmaplan”. Trots det har stugan varit öppen vissa tider och en del aktiviteter har ägt rum spontant.
Nu närmar sig hösten och då kommer vi åter igång med organiserade onsdagsträffar och annat. Vi håller på 
med programmet och kommer publicera det om ett tag.

Vi hade certifikatprov i klubbstugan den 11 juni. Micke LYC, en av klubbens två provförrättare  höll i detta. 
Det var sex personer som gjorde provet. 4 stycken klarade det. Grattis!!
Det är enkelt för oss att anordna provtillfällen. Du som vill avlägga prov, oavsett om du går vår kurs eller 
inte, hör av dig! Även om du inte bor i Stockhomstrakten, så skall vi hjälpa dig att hitta en provförrättare och
provtillfälle. SSAs nya surfplattebaserade utrustning, och dessutom möjligheten att köra prov med ett fåtal 
deltagare via en vanlig PC, gör det mycket enkelt att anordna ett provtillfälle.

Den 22 juli deltog klubben i round 2 av YOTA Contest 2023. Lasse, SM0FDO, hade ringt runt till klubbens 
unga amatörer. Det blev totalt 4 "yngre" deltagare, 17, 23, 27, och 27 år gamla. Vi använde anropssignalen 
SK8YOTA. Det blev 195 QSO på fem timmar! Läs mer om detta på vår hemsida!

Vi jobbar också för någon form av deltagande i JOTA/JOTI (Jamboree on the air/Internet) på Gålö 
tillsammans med Västerhaninge sjöscoutkår (JOTA pågår mellan den 20 till 22 oktober 2023).
Jag deltog förra året i en aktivitet med Haninge Scoutkår, på inbjudan av Håkan, TCZ. Det var 
jätteroligt att köra SSB och visa upp hobbyn för intresserade ungdomar.  Något jag inte vill missa! 
Anmäl dig om du vill vara funktionär!

Under juli har det också jobbats vidare med vår AMPRNet installation och nu är det klart på ”vår” sida på 
Gålö. Förbindelsen mellan parabolen uppe i ”stora masten” och utrustningen inne i stugan har lagats. Den 
mediaomvandlare som tidigare satt uppe vid parabolen i masttoppen har flyttats ner och det går en TP- kabel 
till en kopplingsbox vid mastfoten där den nu sitter. Fibern mellan masten och in i stugan har behållits, så vi 
slipper gräva... Det blir nu också lättare att funktionsprova eftersom vi kan mäta direkt vid masten och inte 
som tidigare enbart inne i stugan.
Nu återstår driftsättning av utrustningen i Brandbergen, sedan skall denna långdragna historia vara klar. Tack 
Jouni som svetsade fibern och Micke, LYC som gjort att det blivit av!

Lasse, FDO, håller på med höstens nummer av vår tidning. Lasse behöver hjälp med tips, referat, info om 
nya prylar, byggbeskrivningar, presentationer mm. Maila till: sm0fdo@gmail.com 

Prylmarknaden den 28 oktober i Fredrika Bremergymnasiets lokaler i Haninge är bokad. Vi har löst 
frågan med ansvaret för YL- baren så nu är det bara att köra! Vi återkommer med mera info. Vi 
önskar också din hjälp med att vara funktionär. Hör av dig till Lasse, FDO eller till vår vanliga mail.
Jag hoppas vi får stort deltagande både av utställare, säljare och besökare!

Sen vill jag också påminna om att vi mycket tacksamt tar emot gåvor i form av ”äldre och nyare 
grejor”. Det vi inte behåller avyttrar vi för att på så vis stötta klubbens ekonomi. Vi drabbas, som 
alla andra, av kostnadshöjningar och behöver ökade intäkter för att täcka detta. Gåvor, både 
monetära eller i form av hårdvara är mycket välkomna. Tack på förhand!

Bästa 73s och ha det gott önskar



Stefan SM0ASB


